
Digitalt Styremøte onsdag 20.10.21 

Til stede: Martine, Anne-Berit, Vidar, Gro-Lise, Dan. 

 

Sak 1: «Kassakreditt» 

- Det blir ikke kassakreditt, men opplåning på 150.000 kr for å ha til kjøp av høy.  

- Det blir en egen konto for betaling av høy. Innkommende for salg av høy settes inn på 

denne kontoen.  

- Martine ringer banken i morgen for å høre status på saken 

 

Sak 2: Evaluering rideleir 

- Denne saken tar vi neste styremøte i november. Lena må inviteres. 

- Hva var opplegget og hvordan fungerte det? Er vi sammenlignbar med andre? 

- Hvordan er vi prismessig ift andre rideleirtilbud? 

- Hvor og hvordan synliggjør vi våre tilbud? 

- Bemanning? Hjelpere? Hester? 

- Nivåene? 

- Hvor mange leirer skal vi tilby? 

- Hva sier foreldre? 

- Hva sier deltakerne? 

- Forslag på å lage evalueringsskjema til neste års leir. For deltakere og foresatte. Dette 

må arbeides fram i styret. 

 

Eventuelt: 

- Spørsmål fra Vidar: Personsaker, referatføres ikke i offentlig referat. 

Uklarheter knyttet til lønn, godtgjørelser og oppfølging i forhold til NAV 

Ønske at Lena er med på styremøtene siden hun har tråden i den daglige driften 

 

Anne-Berit, referent 

 


